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DERNEK BAŞKANINDAN...

Değerli Meslektaşlarım,

Pandemi sürecinde bir yılı doldurmak üzereyiz; görünen o ki süreç daha uzayacak. Pandeminin olumsuz 
koşullarına rağmen eğitimi aralıksız sürdürmek zorundayız. TOTBİD Yönetim Kurulu, ilgili yönetim birimleri 
ile birlikte eğitim misyonunu – nicelik ve nitelikten ödün vermeden - gerçekleştirebilmek için çalışmalarını 
sürdürmektedir.

TOTBİD Dergisi; her an yanınızda erişilebilir olmasını isteyeceğiniz bir başvuru dergisi; yayın yaparken, tez 
yazarken, sınava çalışırken, ameliyata hazırlanırken ve daha pek çok anda. Her sayısında bir konunun tüm 
ayrıntılarını bulabilirsiniz. Klasik, temel, ileri ve yeni bilgi bir arada. Muazzam bir arşivden söz ediyorum. 

TOTBİD – TOTEK tarafından hazırlanıp sizlere sunulan Asistan Eğitimi Gelişimi Seminerlerini (AEGS) 
ne kadar sık vurgulasam azdır. Pandemiden önce başlayan proje bu olumsuz dönemde asistan ve genç 
uzmanlarımız için paha biçilmez bir kütüphane oldu. 

Eğitim Konseyimiz bu seminerleri yeterli görmedi, pandeminin özel koşullarında önemli bir projeyi daha 
yaşama geçirdi; kurumlarımızda ortaya çıkmış olabilecek eğitim açığını kısmen de olsa giderebilmek 
amacıyla TOTBİD – TOTEK Eğitim Seminerleri adıyla üç aylık bir program hazırladı; ilk seminer geçen hafta 
gerçekleşti. Bu seminerler üç aydan sonra da devam edecek. 

Şubelerimizin ve AGUH Konseyimizin düzenlemekte oldukları meslek pratiğimize yönelik rutin eğitim 
toplantılarını zaten gayet iyi biliyorsunuz. Geleneksel Temel Bilimler ve Araştırma Okulu da Şubat sonunda 
uzaktan eğitim şeklinde gerçekleşecek. 1. Sanal TOTBİD Kongresinin kayıtları da ayrı bir hazine; kayıt 
yaptırmış meslektaşlarımız izlemeye devam ediyorlar.

TOTBİD Yönetim Kurulu sadece mesleksel becerilere yönelik değil, meslek yaşamımız içinde var olan 
konularda da eğitim sorumluluğunu hissediyor. Bu yolda gerçekleştirdiği toplantılara yakın tarihli iki örnek 
Sağlık Hukuku Kurulumuzun düzenlediği “Zorunlu Mesleki Sağlık Sigortası” toplantısı ve “Ortopedi ve 
Travmatoloji’de Yüksek Lisans Programları” çalıştayı. Bu toplantılara katılım genelde düşük oluyor, ancak 
bu konuların da meslek yaşamımız içinde önemli yer tuttuğunu anımsatmak isterim.

Tüm bunları alt alta koyduğunuzda gerçekten müthiş bir bilgi deposu. 

Katkıda bulunan herkese çok teşekkürler.

Saygılarımla,

 
Dr. Halit Pınar


